



Venezuela Aurreraren Komunikatua.- Venezuelako oposizioak bere gezurrik berriro kaleratzen saiatuko den Irailak 1 honetan, Venezuela Aurrera Plataformatik gure konpromezuan eusteko beharra adierazi nahi dugu. Etengabea den desinformazio, ezegonkortze eta injerentzia kanpainaren aurrean iraultza bolivartarrarekin elkartasunean gure ahotsa gero eta ozenago altxatuko dugu. Iraultza Bolivartarra imperialismoaren eta Venezuelako oligarkia konplizearen jo puntuak direla badakigu, baita horretarako bere esku dituzten arma guztiak erabiliko dituztela eta Gobernua kanporatzeko saiakeretan etsituko ez dutela ere. Bainaz nahiz eta momentu korapilatsua igaro, gaurko Venezuela ez da garai batean izandako imperialismoaren morroia. Borrokan emandako urte hauetan internazionalismoa eta sozialismoaren eraikuntza imperialismoaren eta bere esplotazio ereduaren aurkako tresna baliagarrienak direla erakutsi digute.

Horrexegatik, Venezuela eta Latinoamerikako herrialdeen aurkako erasoen larriagotze honetan Euskal Herrian Venezuelako Gobernuaren erresistentzia deialdiarekin bat egiten dugu. Irailak 1 honetan Venezuelako herri mugimenduak kaleak herriarenak direla berriro erakutsiko du, Caracaseko Bolivar Etorbidetik eta herrialde osoan zehar herri organizatua gehiengoa dela eta amore ematen ez duela erakutsiko du. Euskal Herritik gure ahotsak haietan batera altxatzen ditugu:

KALEAK CHAVISTAK DIRA! GORA VENEZUELAKO IRAULTZA BOLIVARTARRA!

“Venezuela Aurrera” 29 kolektibo, alderdi eta sindikatuk osatzen duten Iraultza Bolibartarekin Elkartasuna Euskal Plataforma da. Ondorengoek osatzen dute: Alternatiba, Aralar, Arbol Euskal Herria, Askapena, Asodemuc, Bachue, Bakea eta Duintasuna / Paz con Dignidad, Cine de Base, Emigrados sin Fronteras, “Encuentros” aldizkaria, Ernai, Euskadi-Cuba, Ezker Anitza-Izquierda Unida, Gazte Komunistak, Gazte Komunisten Batasuna, Giltza, GITE-IPES, Ikasle Abertzaleak, Ikasle Ekintza, Inti Kokone, LAB, “La Puebla” Zirkulu Bolivartarra, Komite Internazionalistak, Marcha Patriótica EH, PCE-EPK, Resumen Latinoamericano, Sodepaz Nafarroa, Sortu.

Tuiteatu:

#NoAlGolpeEnVenezuela
#ChavismoQuierePaz

Euskal Herria con Venezuela, hoy 1 de septiembre más que nunca: las calles de Caracas son chavistas, seguimos con la Revolución Bolivariana

Comunicado de “Venezuela Aurrera”, la Plataforma Vasca de Solidaridad con la Revolución Bolivariana - Cubainformación.- En este 1 de septiembre en el que la oposición venezolana vuelve a intentar sacar sus mentiras a la calle, desde la Plataforma Venezuela Aurrera queremos volver a reafirmarnos en el compromiso de solidaridad con la Revolución bolivariana y volvemos a alzar nuestra voz frente a la permanente campaña de desinformación e intentos de desestabilización e injerencia en Venezuela.

Sabemos que la Revolución bolivariana es objetivo principal del imperialismo y de la cómplice oligarquía venezolana, que no cejaran en su empeño por derrocar al Gobierno y que en su intento utilizarán todas las armas a su alcance. Pero aunque atravesese momentos de dificultad, hoy día Venezuela no es lo que fue; ya pasó el tiempo en que el imperialismo campaba a sus anchas en este país. Estos años de lucha nos han enseñado que la construcción del socialismo y el internacionalismo son las mejores armas contra el imperialismo y su modelo de explotación y de saqueo.

Es por esto que ante el recrudecimiento de la ola de ataques contra Venezuela y los países latinoamericanos, desde Euskal Herria nos unimos al llamado de resistencia del Gobierno venezolano. Este 1 de septiembre el movimiento popular venezolano vuelve a demostrar que las calles son patrimonio del pueblo, desde la Avenida Bolívar de Caracas y a lo largo de todo el país el pueblo organizado volverá a demostrar que no se rinde y que es mayoría. Y desde Euskal Herria unimos nuestras voces a las suyas:

¡LA CALLE ES CHAVISTA! ¡VIVA LA REVOLUCIÓN BOLIVARIANA DE VENEZUELA!

Tuitea:

*#NoAlGolpeEnVenezuela
#ChavismoQuierePaz*

“Venezuela Aurrera”, la Plataforma Vasca de Solidaridad con la Revolución Bolivariana, está compuesta por 29 colectivos, partidos y sindicatos: Alternatiba, Aralar, Arbol Euskal Herria, Askapena, Asodemuc, Bachue, Bakea eta Duintasuna / Paz con Dignidad, Cine de Base, Emigrados sin Fronteras, “Encuentros” aldizkaria, Ernai, Euskadi-Cuba, Ezker Anitza-Izquierda Unida, Gazte Komunistak, Gazte Komunisten Batasuna, Giltza, GITE-IPES, Ikasle Abertzaleak, Ikasle Ekintza, Inti Kokone, LAB, “La Puebla” Zirkulu Bolivartarra, Komite Internazionalistak, Marcha Patriótica EH, PCE-EPK, Resumen Latinoamericano, Sodepaz Nafarroa, Sortu.